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Tips of �ush and non-�ush mounting in metal

Renseignements pour le montage noyé ou non-noyé dans le metal

Mounting instructions
During operation of the sensors, the corresponding electrical and mechanical regula-
tions, as well as safety regulations must be observed. The sensor must be protected 
from mechanical impact.

Technical Data
For installation dimensions, connection notes and other technical data  
please view the data sheet of the sensor.

Safety Precautions
•	 This operating instruction is part of the product and must be kept during its entire 

service life. 

•	 Read this operating instruction carefully before using the product. 

•	 This product is not suitable for safety applications. 

•	 Installation, start-up and maintenance of this product has only to be carried out by 
trained personal. 

•	 Tampering with or modifying the product is not permissible. 

•	 Protect the product against contamination during start-up.

Proper Disposal
wenglor sensoric GmbH does not accept the return of unusable or irreparable products. 
Respectively valid national waste disposal regulations apply to product disposal.

Instructions de montage
Lors de la mise en service des détecteurs respecter les prescriptions de sécurité, 
normes et instructions électriques et mécaniques appropriées. Protéger le détecteur 
contre toute in�uence mécanique pouvant le dérégler ou l’endommager.

Données techniques
Dimensions, indications de montage et autres données techniques  
se reporter à la �che technique du capteur.

Conseils de sécurité
•	 Ces instructions de Service sont une partie intégrante du produit et doivent être 

conserves durant toute la durée de vie du produit.

•	 Lire les Instructions de Service avant la mise en marche.

•	 Ces produits ne peuvent pas être utilisés pour des applications soumises aux normes 
de sécurité.

•	 Installation, raccordement et réglage ne doivent être effectués que par du personnel 
quali�é.

•	 Toute intervention ou modi�cation sur le produit ne sont pas autorisées.

•	 Lors de la mise en service, protéger l’appareil des saletés.

Mise au rebut
La société wenglor sensoric GmbH ne reprend ni les produits inutilisables ni les produits 
irréparables. Veuillez respecter la réglementation en vigueur en mettant le produit au 
rebut dans un endroit prévu à cet effet par les autorités publiques.


